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Geacht College, 
 
Sinds geruime tijd is het beeld “de Bunckman” met lintne en/of hekken afgezet. Een bijzonder 
ontsierend element in het centrum van Voorthuizen. 
Wat is de oorzaak van deze ontsierende maatregel en hoe lang moet het nog duren voordat er iets 
aan wordt gedaan? 
 
Het beeld staat al vele jaren op deze mooie plek en heeft niet eerder tot problemen geleid. 
Als de reden is dat het beeld mogelijkerwijs gevaar oplevert voor mensen die in staat zijn de 
Bunckman over het hoofd te zien, is er op korte termijn een eenvoudige en goedkope maatregel 
mogelijk. Het kan door het aanbrengen van een verhoogde afsluitband en/of verhoogd straatwerk 
rond het beeld aan te brengen. 
Op lange termijn zou de sokkel tevens verhoogd kunnen worden gelijktijdig bij het renoveren van het 
centrum. In dit verband pleit ik voor het handhaven van het beeld op deze plaats aangezien het in de 
eerste plaats een puur origineel Voorthuizense sage verbeeld en tevens een symbool is voor 
geweldloze weerbaarheid, overwinning en bevrijding.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
M.J.de Jager, 
 
 
 
 


